



PEJABAT SETIAUSAHA PERSEKUTUAN SABAH  
KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA

Pembekal adalah dipelawa daripada Syarikat-syarikat yang berdaftar dengan **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA** dalam kod bidang yang berkaitan dan kriteria berkaitan seperti berikut:

BIL.	BUTIR-BUTIR SEBUT HARGA	KELAYAKAN	TARIKH MULA IKLAN	TARIKH, WAKTU & TEMPAT LAWATAN TAPAK & EDARAN DOKUMEN	TARIKH TUTUP IKLAN
1	<b>SHK 2/2024</b> PERKHIDMATAN KAFETERIA GERAI NO.1 DI KOMPLEKS PENTADBIRAN KERAJAAN PERSEKUTUAN SABAH (KPKPS) BAGI TEMPOH DUA PULUH EMPAT (24) BULAN	KOD BIDANG MOF <b>040103</b>		TARIKH : <b>21 MEI 2024 (SELASA)</b>  WAKTU : <b>2.00 PETANG</b>	TARIKH : <b>24 MEI 2024 (JUMAAT)</b>  WAKTU : <b>12.00 T/HARI</b>
2	<b>SHK 3/2024</b> PERKHIDMATAN KAFETERIA GERAI NO.2 DI KOMPLEKS PENTADBIRAN KERAJAAN PERSEKUTUAN SABAH (KPKPS) BAGI TEMPOH DUA PULUH EMPAT (24) BULAN	04- MAKANAN, MINUMAN DAN BAHAN MENTAH 01- MAKANAN, MINUMAN DAN BAHAN MENTAH KERING/BASAH 03- MAKANAN BERMASAK (ISLAM)	<b>15 MEI 2024 (RABU)</b> <b>12.00 T/HARI</b>	LOKASI : <b>BILIK MESYUARAT SABAH, PEJABAT SETIAUSAHA PERSEKUTUAN SABAH, ARAS 7, BLOK A, KOMPLEKS PENTADBIRAN KERAJAAN PERSEKUTUAN SABAH.</b>	ALAMAT PENGHANTARAN DOKUMEN SEBUT HARGA : <b>PEJABAT SETIAUSAHA PERSEKUTUAN SABAH, ARAS 7, BLOK A, KOMPLEKS PENTADBIRAN KERAJAAN PERSEKUTUAN SABAH, JALAN UMS, 88400 KOTA KINABALU, SABAH.</b>
3	<b>SHK 4/2024</b> PERKHIDMATAN KAFETERIA GERAI NO.3 DI KOMPLEKS PENTADBIRAN KERAJAAN PERSEKUTUAN SABAH (KPKPS) BAGI TEMPOH DUA PULUH EMPAT (24) BULAN	<b>(**Sila bawa Bersama Dokumen asal dan Salinan Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat (MOF) mengikut bilangan sebut harga yang ingin disertai)</b>		<b>DOKUMEN DIEDAR SECARA PERCUMA</b> <b>(*Sila bawa Pen-Drive bagi pengambilan dokumen sebut harga)</b>	

4	<p><b>SHK 5/2024</b></p> <p>PERKHIDMATAN KAFETERIA GERAI NO.4 DI KOMPLEKS PENTADBIRAN KERAJAAN PERSEKUTUAN SABAH (KPKPS) BAGI TEMPOH DUA PULUH EMPAT (24) BULAN</p>	<p>KOD BIDANG MOF</p> <p><b>040103</b></p> <p>04- MAKANAN, MINUMAN DAN BAHAN MENTAH</p>		<p>TARIKH :</p> <p><b>21 MEI 2024 (SELASA)</b></p> <p>WAKTU :</p> <p><b>2.00 PETANG</b></p> <p>LOKASI :</p> <p><b>BILIK MESYUARAT SABAH, PEJABAT SETIAUSAHA PERSEKUTUAN SABAH, ARAS 7, BLOK A, KOMPLEKS PENTADBIRAN KERAJAAN PERSEKUTUAN SABAH.</b></p> <p><b>DOKUMEN DIEDAR SECARA PERCUMA</b> (*Sila bawa <i>Pen-Drive</i> bagi pengambilan dokumen sebut harga)</p>	<p>TARIKH :</p> <p><b>24 MEI 2024 (JUMAAT)</b></p> <p>WAKTU :</p> <p><b>12.00 T/HARI</b></p> <p>ALAMAT PENGHANTARAN DOKUMEN SEBUT HARGA :</p> <p><b>PEJABAT SETIAUSAHA PERSEKUTUAN SABAH, ARAS 7, BLOK A, KOMPLEKS PENTADBIRAN KERAJAAN PERSEKUTUAN SABAH, JALAN UMS, 88400 KOTA KINABALU, SABAH.</b></p>
5	<p><b>SHK 6/2024</b></p> <p>PERKHIDMATAN KAFETERIA GERAI NO.5 DI KOMPLEKS PENTADBIRAN KERAJAAN PERSEKUTUAN SABAH (KPKPS) BAGI TEMPOH DUA PULUH EMPAT (24) BULAN</p>	<p>01- MAKANAN, MINUMAN DAN BAHAN MENTAH KERING/BASAH</p> <p>03- MAKANAN BERMASAK (ISLAM)</p> <p><b>(**Sila bawa Bersama Dokumen Asal dan Salinan Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat (MOF) mengikut bilangan sebut harga yang ingin disertai)</b></p>	<p><b>15 MEI 2024 (RABU)</b> <b>12.00 T/HARI</b></p>		
6	<p><b>SHK 7/2024</b></p> <p>PERKHIDMATAN KAFETERIA GERAI NO.6 DI KOMPLEKS PENTADBIRAN KERAJAAN PERSEKUTUAN SABAH (KPKPS) BAGI TEMPOH DUA PULUH EMPAT (24) BULAN</p>				

**DIEDARKAN KEPADA KONTRAKTOR BUMIPUTERA**

- Dokumen Taklimat dan Sebut Harga hanya dikeluarkan kepada kontraktor yang sah dan layak sahaja. Penyebut harga hendaklah membawa bersama **DOKUMEN ASAL DAN SESALINAN SIJIL AKUAN PENDAFTARAN SYARIKAT YANG DIKELUARKAN OLEH KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA, PERBENDAHARAAN MALAYSIA** hendaklah masih dalam tempoh sahlaku sekurang-kurangnya **90 hari dari tarikh tutup** semasa tarikh taklimat dan lawatan tapak.
- Setiap dokumen Sebut Harga hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bersaiz A3 atau A4 dan **WAJIB** menulis di sudut atas kiri muka hadapan sampul surat tersebut dengan **Nombor Sebut Harga**.

c. Dokumen Sebut Harga yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam Sampul berlakri ke dalam Peti Tawaran di :-

**PEJABAT SETIAUSAHA PERSEKUTUAN SABAH, ARAS 7, BLOK A,  
KOMPLEKS PENTADBIRAN KERAJAAN PERSEKUTUAN SABAH,  
JALAN UMS, 88400 KOTA KINABALU, SABAH**

d. Dokumen Sebut Harga yang lewat diterima dan tidak lengkap tidak akan dipertimbangkan dan Pejabat ini tidak akan bertanggungjawab terhadap sebarang kehilangan, kelewatan dan sebagainya ke atas dokumen yang dihantar melalui Pos atau Kurier.

e. Semua penyebut harga dikehendaki untuk mematuhi *Standard Operating Procedure* (SOP) dan segala arahan berkaitan yang berkuatkuasa sepanjang urusan sebut harga ini.

f. Kerajaan adalah tidak terikat menerima Sebut Harga terendah atau mana-mana Sebut Harga.

**PEJABAT SETIAUSAHA PERSEKUTUAN SABAH**

**Tarikh Pengiklanan**

**15 Mei 2024**

.....  
**DATUK MAKHZAN BIN MAHYUDDIN**  
**Setiausaha Persekutuan Sabah**